



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1393

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1996

Copyright © United Nations 1996
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1996
Tous droits réservés
Imprimé aux États-Unis d'Amérique

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

*Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1393

1985

I. Nos. 23316-23325

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 29 March 1985 to 14 April 1985*

	<i>Page</i>
No. 23316. United Nations and India:	
Agreement concerning a water resources management study in several river basins in Tamil Nadu State (with appendices). Signed at Washington on 28 and 29 March 1985	3
No. 23317. Multilateral:	
International Tropical Timber Agreement, 1983 (with annexes). Concluded at Geneva on 18 November 1983	67
No. 23318. United Nations and Bulgaria:	
Agreement on the United Nations workshop on remote sensing instrumentation, data acquisition and analysis organized in co-operation with the Government of the People's Republic of Bulgaria, to be held at Sofia and Stara Zagora, Bulgaria, from 29 April to 11 May 1985. Signed at New York on 2 April 1985	247
No. 23319. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Egypt:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning a loan by the Government of the United Kingdom to the Government of Egypt (with appendices). Cairo, 16 November 1982	249
No. 23320. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Trinidad and Tobago:	
Convention for the avoidance of double taxation and the prevention of fiscal evasion with respect to taxes on income. Signed at Port of Spain on 31 December 1982	273
No. 23321. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Brunei Darussalam:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the arrangements for a United Kingdom Force in Negara Brunei Darussalam (with annex). Bandar Seri Begawan, 22 September 1983	275

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1393

1985

I. Nos 23316-23325

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 29 mars 1985 au 14 avril 1985*

	<i>Pages</i>
N° 23316. Organisation des Nations Unies et Inde :	
Accord relatif à une étude de la gestion des ressources en eau dans divers bassins de l'État de Tamil Nadu (avec appendices). Signé à Washington les 28 et 29 mars 1985	3
N° 23317. Multilatéral :	
Accord international de 1983 sur les bois tropicaux (avec annexes). Conclu à Genève le 18 novembre 1983	67
N° 23318. Organisation des Nations Unies et Bulgarie :	
Accord relatif aux journées d'études des Nations Unies sur l'installation d'équipement, l'acquisition et l'analyse de données dans le domaine de la télédétection, organisées en coopération avec le Gouvernement de la République populaire de Bulgarie, devant avoir lieu à Sofia et à Stara Zagora (Bulgarie) du 29 avril au 11 mai 1985. Signé à New York le 2 avril 1985	247
N° 23319. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Égypte :	
Échange de notes constituant un accord concernant un prêt du Gouvernement du Royaume-Uni au Gouvernement égyptien (avec annexes). Le Caire, 16 novembre 1982	249
N° 23320. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Trinité-et-Tobago :	
Convention tendant à éviter la double imposition et à prévenir l'évasion fiscale en matière d'impôts sur le revenu. Signée à Port of Spain le 31 décembre 1982	273
N° 23321. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Brunéi Darussalam :	
Échange de notes constituant un accord concernant les arrangements relatifs au stationnement de forces armées du Royaume-Uni au Negara Brunéi Darussalam (avec annexe). Bandar Seri Begawan, 22 septembre 1983	275